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Tilstedet: 
              Bendik Svendøy, Knut Harald Marius Holst-Hansen, 
              Olaug Holter, Simon Ruud, Hans Olav Røtterud, 
              Atle Wenger, Karl Erik Bang, Hanne Røtterud 
 
 
Ikke møtt: 
               Ann Kristin Moen. 
 
 
 

1. Regnskap/bank 

 
         Brønnøysund registeret er nå oppdatert. 
         Elisabeth Gudmundsen er nå vår regnskapsfører. 
 
 

2. Bank og tilganger. 

 
         Styret vedtok enstemmig at DNB blir vår bank. 
         2 administratorer : Bendik Svendøy og Olaug Holter. 
    
 

3. Billag og bokføring. 

 
         Billag og dokumentasjon er viktig– må ha navn og hvilket utvalg. 
         Alle utlegg går igjennom utvalgsleder som sender til regnskapsfører. 
 
 

4. Aktivitetshjulet 2022 

 
Råsjøfestivalen og meitecup – bra oppmøte. 

 



 
 
Elg-skytebanen går jevnt hver uke, litt nytt utstyr. 
 
Klubbmesterskap i meiting 21.08.22. 
 
Jaktutvalget har solgt alle jaktkortene. 
 
Taksering i starten av august. 
 
Aversjon – Kristoffersen blir spurt. 
 
Fisketilsyn er ikke utført pga mangelfull tilgang på nøkler. 
Atle ordner med nøkkel boks og kontakter Fernley ang Råsjøbom. 
 
Jaktoppsyn kan få kurs – ta kontakt, må ha 2 pers til jaktstart. 
 
 
 5.  Eventuelt. 

 
Høstfesten 03.09.22- arr.komiteen trenger hjelp. 
 
Gapahukene er kommet – vil bli dugnad med oppsettet 
Spør Ola Granås om kjøring til Daltjern og Herretjernet. 
 
Veldig bra oppmøte på 3 dugnader på klubbhuset. 
2 strøk med maling, spylt tak, noen nye takstein, nye nedløp, 
kastet mye søppel + +     Tommel opp! 
          
 
           
 Referent 
 Hanne Røtterud 


